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Starosta Sępoleński 

Zgodnie z § 24 ust. 1 i 4 statutu Powiatu Sępoleńskiego stanowiącym załącznik do 

uchwały Nr XLIX/244/2018 Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28 września 2018 r. 

przekazuję następującą interpelację: 

Interpelacja (1-28) złożona na sesji Rady Powiatu w dniu 20 grudnia 2024 roku przez 

Tomasza Fifielskiego. Radny wnosi o rozważenie wprowadzenia w ramach OPPT zadania 

pn. „Budowa drogi rowerowej w ciągu drogi wojewódzkiej nr 242 na odcinku Runowo 

Krajeńskie - Borzyszkowo - Więcbork". 

Załącznik: 

1. Interpelacja (1-28) Tomasza Fifielskiego. 
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Tomasz Fifielski 

Więcbork, dnia 20.12.2024r. 

Pan 
Przewodniczący 
Zarządu 
Powiatu Sępoleńskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu 

INTERPELACJA nr 24/2024 

na sesji / w okresie miedzy sesyjnym 

Stosownie do zapisu § 24 ust. 2 Statutu Powiatu Sępoleńskiego składam 
interpelację w sprawie: 

W ramach OPPT szlaki rowerowe w projekcie: Budowa ścieżek 
rowerowych na terenie powiatu sępoleńskiego proszę o rozważenie 
realizacji zadania pod nazwą: budowa drogi rowerowej w ciągu 
drogi wojewódzkiej nr 242 na odcinku Runowo Kraj.- Borzyszkowo 
gm. Więcbork - dł. ok. l,6km. 
Stanowiłoby to połączenie ścieżki Więcbork - Runowo, którą gmina 
Więcbork zamierza pobudować w 2025 roku z droga powiatową w 
miejscowości Borzyszkowo. Ścieżka, ta mogłaby zostać 
pobudowana na gruntach przyległych do Alei Dębowej stanowiącej 
Pomnik Przyrody w większości będącej własnością KOWR-u i 
gminy Więcbork. 
Na to zadanie planuje się wydatkowanie 405 000 euro, w związku z 
brakiem konkretnego zadania, czy jest możliwość realizacje tego 
zadania w tej lokalizacji? 


